广州市润朝纺织品有限公司 Guangzhou Runchao Textile Co.,Ltd







Company Introduction

As an ISO9001 Quality System certificated enterprise, Guangzhou Runchao Textile Co.,Ltd (Runchao Textile for short) is a professional manufacturer of hotel bedlinen, table linen, bath linen and curtains. With its rich experience and diversified sense of fashion and designs, Runchao Textile has quickly become a fully integrated plant in hotel business to meet the personalize needs of customers. Runchao Textile is located in Guangzhou-one of the biggest trading centers in China, covering an area of 10000 square meters. Our factory is well equipped with advanced modern computer controlled machines as well as a professional team of staffs in designing, sampling, production, sales, shipping, after-sale service and management.

Runchao Textile's business philosophy "we always try harder to be better" makes us well-known among star-rated hotels, resorts, apartments and restaurants all over the world. Our products have widely stepped into Asia, North America, Europe, Middle East, Africa, etc. We are strongly grateful and proud that so far Sheraton, Hilton, Ramada, Sofitel, Ritz-Carlton, holiday Inn have been ones of our highly esteemed customers and partners. Currently, We are the manufacturer of hotel linen appointed by Marriott Group in China. Therefore, we have the confidence to provide the high quality products to meet the specific hotel standards.

With years of company improvement, we always stick to the principle "customer first" to maintain high quality level of products and warm & efficient service. We are hoping that more and more valued customers will hold our hands to establish a win-win partnership. Welcome to our factory in Guangzhou, a city which holds Canton Fair twice a year. It takes about 15 minutes to drive from Guangzhou South Station, half and hour to drive from Canton Fair and Guangzhou Railway Station, 45 minutes to drive to Guangzhou East Railway Station and Guangzhou Baiyun Airport.

We are looking forward to cooperating with you.





is more delicate and exquisite.









素雅的白色和任何场景搭配颜色都十分美丽,柔和靓丽,

The elegant white is always beautiful, soft and beautiful no matter what kind of scene it matches. As linen, white



白色是纯洁高尚的象征,米色是纯情淡雅的幻想,是纯洁的美 真实的美 White is a symbol of purity and nobleness. Beige is a fantasy of innocence and elegance. Both of them represent pure and true beauty.



粉嫩的颜色,甜美的感觉,传递出纯真浪漫的氛围,通过白色的衬托更让它的美好以更好的姿态展示 Pink color, Sweet feeling, Conveying a pure and romantic atmosphere, Through the white foil, its beauty can be displayed in a better posture



有点忧郁有点清新的冰蓝色和白色的邂逅似乎有神奇的魅力,令你只看一眼便爱上欲罢不能,就像美丽的爱琴海 A little melancholy, a little fresh ice blue and white encounters, seems to have magical charm, that makes you fall in love at one glance only.Cannot be aborted for various reasons,Just like the beautiful Aegean sea.









有点忧郁 有点清新的冰蓝色和白色的邂逅 似乎有神奇的魅力,令你只看一眼便爱上, 欲罢不能,就像美丽的爱琴海

A little melancholy, a little fresh ice blue and white encounters Seems to have magical charm,That makes you fall in love at one glance only. Cannot be aborted for various reasons Just like the beautiful Aegean sea





白色 温婉优雅明艳 动人 蓝色 充满梦幻 清澈浪漫 两者搭配总是带着一种圣洁的美

White, warm, elegant and touching Blue, full of dreams, clear and romantic Both collocation is always with a holy beauty





白色是纯洁高尚的象征 米色是纯情淡雅的幻想 是纯洁的美 是真实的美

White is a symbol of purity and nobleness Beige is a fantasy of innocence and elegance Both of them represent pure and true beauty









长条

长条餐桌有序的组合在一起,自然而随意,餐桌上摆放的花朵,不仅显得明亮,而且给人梦境般的感觉。

The long dining tables are arranged in an orderly manner, naturally and casually. The flowers placed on the table not only appear bright and relucent, but also give people a dreamlike feeling.







做有特色的布草,有创意的布草,有感动的布草, 让主人惊喜,让客人快乐,让宴席变的更有意义, 诗蓝布草打造完美宴席,留住精彩人生。

Make distinctive linen, creative linen, touched linen, Let the host surprise, make the guests happy, and make the banquet more meaningful, Wisdom linen creates a perfect feast and retains a wonderful life.









流光溢彩的酒店大堂,搭配耀目的金色,奢华贵气,华丽不失优雅。 Glittery hotel lobby matches with dazzling gold, luxurious and noble, gorgeous yet elegant.







金色和红色的搭配是最奢华的 夺目的红色搭配贵气的金色 仿佛一切事物被赋予了新的生命与活力

The combination of gold and red is the most luxurious Eye- catching red matches with extravagant gold As if everything is given new life and vitality



像阳光不经意间坠落 代表温暖与幸福 如此华丽的金色搭配白色点缀,则显得高雅动人

Falling like sunshine inadvertently Representing warmth and happiness Gorgeous gold matches with white accents, which looks more elegant and touching







永**远那么**耀眼 散发着抑制不住的华丽气质 它的经典而神圣且气质高贵,能瞬间提升气质

Forever so dazzling Sending out the irresistible luxuriant temperament Its classic and sacred and noble temperament, Can instantly improve temperament



耀目的金色 点缀浓郁的红色 奢华贵气,质感细密,呈现出雅致与典雅之范

Dazzling gold Embellished with rich red Luxurious and noble, with a fine texture, it is full of elegance and decorousness





像是 游离于惊喜与平淡之间,含蓄与张扬之间 两种颜色搭配糅合出低调中又不乏高雅的美感

Just like Between surprise and insipid, Between implicature and publicity





The combination of the two colors creates alow- key yet elegant aesthetic feeling



黄色为主色,加以灰色作<mark>为</mark>点缀 给人一种温馨 但不失精致的感觉

Yellow as the main color, with gray as an embellishment Gives people a warm But not losing the exquisite feeling





清雅的色彩与结构 在纷繁的世界里 焕发出独特的表现力,创造一份宁静与和谐

Elegant color and structure In a plethora of worlds Glowing a unique expression to create a serenity and harmony















清雅的色彩,在纷繁的世界里,焕发出独特的表现力和娴静优美的气息。

The clean and elegant color coruscates the unique expressive force and peaceful and elegant breath in this complicated world.







淡淡清新的气息 它依然是如此纯真透彻 温暖的光泽感,让它多了一抹无法细说的恬静韵味

Light and fresh breath It is still so pure and thorough Warm luster,Let it add a bit more quiet charm that cannot be explained in detail





绿色充满自然清新 随心营造纯粹而简单 让氛围充满着活力与情趣

Green is full of natural freshness Creates pure and simple atmosphere freely Lets the atmosphere be full of energy and fun





白色和绿色就像是天生一对 干净、淡雅的气质 搭配在一起给人清新,舒适的感觉

White and green are like a natural pair Clean, elegant temperament Pair it together to give a fresh, comfortable feel

一针一线,彰显了诗蓝布草经典,弘扬了软文化的细节所在。多次盛会的布草提供经验以 及对品质的严苛追求,让诗蓝布草从众多布草供应商中脱颖而出。

One stitch and one line highlight the classics of Wisdom Linen, and promotes the details of soft culture. The experiences of holding many linen events and rigorous pursuit of quality make Wisdom Linen stand out from the numerous linen suppliers.









靓丽干净的蓝色 朴素干净的白色 创造一种宁静与和谐,为宴会增添韵味又不失时尚华美

Beautiful and clean blue Plain and clean white Create a sense of tranquility and harmony, making the banquet more charming without losing fashion and beauty







宁静而高贵的色彩 优雅而细腻的质感 与完美概括成一种简洁、雅致、绽放着自我的美丽

Quiet and noble colors Elegant and delicate texture Shows its own beauty freely and perfectly, simple and elegant







Blue Wisdom Ecorative 27







Blue elegance and composure Decorated with gold All the time, the noble style of being outstanding was revealed Beautiful and serene





被诗蓝爱的台布,都有一种不甘平庸的任性, 他们期待浪漫的邂逅和永恒的厮守。

By blue wisdom loved table cloth,all some one kind unwilling mediocre willful. They anticipated romantic date unexpectedly with eternal accompanies together.







酒红色魅艳、尊贵、神秘,如红酒般的顺滑,玫瑰般的耀眼,更显尚雅之风。

The wine red, glamorous, noble and mysterious, is as smooth as red wine, as dazzling as roses. It's a symbol of elegance and decorousness.











极富魅力的红色 气质高贵的红色 永远给人十足的独特魅力,能瞬间提升气质

Glamorous red Noble red Always gives people a unique charm and can instantly enhance temperament





两种奢侈的颜色搭配 浓郁的红色点缀耀目的金色 奢华贵气,华丽不失优雅

Two luxury colors Rich red embellishes dazzling gold Luxury and noble spirit,Magnificence without losing grace







如盛夏绽放的花朵 热情似火气质依旧 红的没那么浓烈 淡的没那么乏味 静静绽放自己的美丽

Such as flowers blooming in midsummer Enthusiasm is like fire, and temperament is still the same The red one is not so strong and the light one is not so boring Quietly blooming their own beauty





热情而张扬的红色 素雅而内敛的灰色 低调却不耀眼**饱满**却又半含柔情

Passionate and flamboyant red Elegant and restrained gray









Low-key but not dazzling, plump but half- hearted









宁静而高贵的色彩,有一种恒久的魅力,足以让我们为之沉醉。 它是简单的,有一种淳朴自然的气质。

Quiet and noble color always has a constant charm that makes us intoxicated. It is simple and has an innocent and natural temperament.











紫色是一种神秘的富贵色彩,是幸运和财富华贵的颜色,有一种温暖情调。

Purple, a mysterious rich color, a lucky and wealthy color, always creates a warm atmosphere.





优雅素洁的紫色 营造着浪漫的情趣 将生活的感动化为细致的品味,慢慢鉴赏。

Elegant and clean purple Creates a romantic temperament Transforms the touch of life into a meticulous taste. People can slowly appreciate it







不过分<mark>张扬</mark> 无法遮掩她的奢华与高贵 优雅的浪漫与低调的内涵,油然而生

Not too much publicity But she could not conceal her luxury and nobility Elegant romantic and low- key connotation nobility come into being









淡紫色尽管无声无息,与其他色彩相配后,仍可见其清丽出众 如梦似幻的时刻 优美的诗歌和浪漫的乐章

Although lavender is silent and matched with other colors, it still shows its outstanding beauty Dreamlike moment Beautiful poetry and romantic movements















Coffee color is a more subtle color Elegant end weight Strong retro flavor Giving a person full of unique charm















黑色有助于沉静思绪 是一种恒久传承 可以庄严可以俏皮 高贵中带有一丝的威严气势,也带有些许神秘的性感色彩

Black helps calm thoughts It is a kind of permanent inheritance Can be solemn, can be nifty There is a trace of majesty in nobility,Also has some mysterious sexy color



诗蓝,是一种舒适体验,是一片清新感知,是不能割舍的高雅格调。 Blue Wisdom, is a kind of comfortable experience, is a fresh perception, an elegant style which cannot be abandoned. 